

有關考生感染 2019 冠狀病毒病須知

考生於考試當日遇上以下任何一種情況均不獲進入一般／特別試場：

- I. 感染 2019 冠狀病毒病；或
- II. 有發燒（體溫達 38°C 或以上）或急性呼吸道感染徵狀，而未能出示其快速抗原測試陰性結果的照片以作檢查；或
- III. 今天的快速抗原測試結果為陽性。

於離開試場前，考生必須在試場人員的監督下填寫並簽署 SR4g 報告書，並記錄不獲進入試場的原因（即上述 I、II 或 III 項）。試場主任應將該報告書交回考評局跟進。

快速抗原測試結果呈陽性／感染冠狀病毒病的考生可選擇：

- (1) 自行前往*考評局「指定試場」應考筆試，並即時致電公開考試資訊中心（電話：3628 8860）；或
- (2) 向考評局提交書面證明以申請考試成績評估。

* 考評局「指定試場」：文理書院（九龍）前校舍（地址：九龍新蒲崗景福街 96 號）（試場編號：H2400）

考生因病或其他特殊情況缺席考試：

筆試不設補考，考生如因病或因應冠狀病毒病疫情所引致的特殊情況而缺席考試，請參閱【考生手冊】內第四章第 4 項。

如有查詢，考生可聯絡公開考試資訊中心（電話：3628 8860）。

備註：

如考生拒絕合作或作出虛假、不完整或誤導申報，將會受到懲處或被取消全部考試資格。

Notes for Candidates Infected with COVID-19

Candidates having any of the following conditions on the day of examination will **NOT** be admitted to the normal/special examination centres:

- I. Infected with COVID-19; or
- II. Have a fever (body temperature at 38°C or above) or symptoms of acute respiratory tract infection, and cannot produce a photo of negative rapid antigen test (RAT) result for checking; or
- III. The result of RAT today is POSITIVE.

Before leaving the examination centre, candidates must complete and sign the SR4g report form, and record the reason for not being admitted to examination centre (i.e. Item I, II or III above) under the supervision of a centre staff. The Centre Supervisor should submit the report form to the HKEAA for follow up.

Candidates with a positive RAT result/infected with COVID-19 may opt to:

- (1) Proceed to the *HKEAA's 'Designated Exam Centre' by own transportation to sit the written examinations, and contact the Public Examinations Information Centre (Tel: 3628 8860) immediately; or
- (2) Apply to the HKEAA for assessment of their results with documentary evidence.

* HKEAA's 'Designated Exam Centre': Ex-premises of Cognitio College (Kowloon) (Address: 96 King Fuk Street, San Po Kong, Kowloon) (Centre Code: H2400)

Absence from the Examination due to Illness or Special Circumstances:

No supplementary examination will be arranged for written papers. For candidates who are absent from the examinations due to medical reasons or special circumstances due to COVID-19 infection, please refer to Section D4 of the 'Handbook for Candidates' for details.

In case of enquiries, please contact the Public Examinations Information Centre at 3628 8860.

Remarks:

Candidates refusing to cooperate or making false, incomplete or misleading declaration may receive penalty or be disqualified from the whole examination.